
Referat 8. december 2022 

 

 

 

Jens Peter holdt et meget informativt og morsomt oplæg om udviklingen af pensioner i DK. Startende med 

indførelsen af ATP i 1964 og arbejdsmarkedspensionerne i 1993. Han trak på sine erfaringer som underviser 

for banksektorens pensionsrådgivere. I dag er pensionsforvaltning en kæmpe ”industri” med en formue på 

kr. 400.000 mia. og flere tusind ansatte. Han fortalte om de forskellige former for pensioner, som løbende 

ændrer sig – afhængig af div. politiske reformer. Han fortalte om pensionsrådgiverens rolle, som ud over at 

skulle sælge et produkt, var afhængig af at være tillidsvækkende over for kunden. 

Stor tak til Jens Peter for et fantastisk oplæg! 

 

Med hensyn til vores ”julefrokost” næste torsdag, er det besluttet, at vi mødes i vores ”sædvanlige” lokale i 

Bygningen kl. 11.30, hvor vi afholder alm. klubmøde ind til kl. 12.30, hvorefter vi sammen går ned i Social 

Dining og spiser. Erik har reserveret bord. 

 

Aktuelt er der ikke tilslutning til besøg hos whisky-destilleriet i Farre d. 12. jan. Børge vil kontakte 

destilleriet og afbestille. 

 

Til gengæld vil Arne kontakte en lokal politiker, for at høre om han – politikeren altså – vil komme og give 

os et indblik i den aktuelle politiske situation.  

 

Martin orienterede om fund-raisinggruppens arbejde. Aktuelt har vi 3 ansøgninger ude om fondsmidler. 

Hos Vejle Kommune, Jelling Musikfestival og Middelfart Sparekasse.  Stor tak til denne gruppe!  


